
Oordeelsvormende vergadering dinsdag 26 mei ’20

Mondelinge vragen PRO Sliedrecht. 

Op dinsdag 10 december tijdens het bespreken van het Integraal veiligheidsplan 
2019-2023 heeft toenmalig burgemeester Dhr van Hemmen een toezegging gedaan 
dat  in maart 2020 het vuurwerkbeleid besproken en geëvalueerd zou worden. 
Onlangs deed dit onderwerp weer een hoop stof opwaaien na het afsteken van 
vuurwerk in de omgeving van een ouderencomplex.  

Hierbij de volgende mondelingen vragen: 

1- Kan de burgemeester uitleggen waarom het stuk tot heden nog niet aan de 
raad is aangeboden? 

2- Kan de burgemeester vertellen wanneer het vuurwerkbeleid en daarmee ook 
de evaluatie van het vuurwerksysteem wel besproken gaat worden in de raad? 

Wat PRO Sliedrecht betreft komt dit stuk zo snel als mogelijk naar de raad, om 
voldoende tijd te hebben om indien nodig andere maatregelen te kunnen treffen. 

Alvast bedankt voor de beantwoording 

Mark Verheul
PRO Sliedrecht 


